
Interpellation – minskade möjligheter för 

föreningslivet att samlas 

Interpellationen ställd till Pehr Häggkvist (SD) 

Vid kommunstyrelsen den 23/5 beslutade C, SD, M, KD och AFR att Nornan i 

Stugun ska försäljas. Detta för att spara ca 800 000 kronor per år. Något som inte 

nämndes i beslutsunderlaget som presenterades från de styrande partierna samma 

dag som beslut fattades var vilka intäkter som kommunen har för denna fastighet. 

Utöver den ekonomiska aspekten fyller Nornan en viktig funktion för 

föreningslivet och för kulturen. Många föreningar har sina möten i lokalerna. 

Lokalen är också den enda av sitt slag i den västra delen av kommunen och fyller 

en viktig funktion för kulturverksamhet, skolverksamhet och allmänna samlingar. 

En försäljning av lokalen riskerar att kraftigt minska civilsamhällets möjlighet att 

skapa en levande bygd. Det finns också en betydande risk att besparingen inte blir 

den som Sverigedemokraterna med flera förväntar sig. 

Detta föranleder frågorna: 

• Vilka konsekvenser kommer beslutet som fattades av C, SD, M, KD och 

AFR få för föreningslivet i Ragunda kommun? 

• Kommer besparingen bli den som de styrande partierna hävdade vid 

kommunstyrelsens sammanträde den 23/5? 

• Finns risk att samhällsviktig verksamhet såsom större vaccinationsinsatser 

och liknande kommer sakna lokaler i den västra kommundelen? 

• Hur stora investeringar har kommunen gjort för att anpassa lokalerna till den 

hyresgäst som nu är på väg in i Nornan? 

 

Stugun den 29/5 

Anton Hammar (S) 

 

 

 


